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Zápis z jednání komise dopravy, výstavby a ekologie 

 ze dne 23.10.2024 

Místo :   kancelář pana starosty, ÚMOb Hrabová 

Čas :  16:00– 17:00 

Přítomní :  Ing. Jiří Koritár, Ing. Milan Kratochvíl, Ing. Jiří Skalský 

Omluvení: Martin Krejčíček, Ing. Jiří Kubečka, 

Hosté:  starosta Milan Slíva, Ing. Jana Faicová. 

 

Komise projednala a radě k projednání doporučila tyto body: 

a.         Návrh na umístění kontejnerů na odpad u prodejny Budoucnost. 

b. První etapu řešení dopravní situace na Šídlovci.  

c. Návrh na rekonstrukci tělocvičny. 

d.  Návrh na řešení vlastnictví pozemků pod vodními toky Zyf a Šídlovecký potok.  

e.  Opravu cyklostezky od Bělské k Pilíkům. 

f.  Formu opravy Hurtovy hrázky. 

 

Zapsal Jiří Skalský 


